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Geachte fractie van BOB en overige leden van de gemeenteraad, 

Uw fractie heeft op 26 september 2021 schriftelijke vragen gesteld over het rapport Visie op  
Specialistische Hulpverlening VGGM. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.

1. Op 12 en 25 mei jl. besprak de raad de concept-begroting 2022 van de Veiligheids- en
Gezondheidsregio Gelderland-Midden. Uit de stukken rond de specialistische
hulpverlening blijkt dat het project hiervoor toen al een heel stuk gevorderd was.
Waarom is informatie over dit traject niet meegenomen in de stukken die met de raad
toen gedeeld zijn?

Tijdens haar vergadering van 7 april 2021 is het Algemeen Bestuur (AB) van VGGM geïnformeerd 
over het feit dat een projectgroep in 2020 is begonnen met het opstellen van een nieuwe regionale 
visie op specialistische hulpverlening. In een memo gericht aan het AB hierover is toen o.a. 
verwoord met welke ontwikkelingen rekening is gehouden bij het opstellen van die visie en is 
aangegeven dat het huidige aantal hulpverleningsvoertuigen (7 stuks) mogelijk teruggebracht zou 
kunnen worden naar 3 á 4 voertuigen. In het memo is aangegeven dat het onderzoek verder 
uitgewerkt zal worden en dat er vervolgens een voorstel ter besluitvorming wordt voorgelegd over 
de omvang en de spreiding van het aantal hulpverleningsvoertuigen. Tijdens de bespreking op 12 
en 25 mei jl. met uw raad, beschikten wij dus alléén over de informatie die tijdens de vergadering 
van 7 april 2021 is verstrekt aan het AB. Omdat toen niet bekend was óf en zo ja welke 
consequenties de nieuwe visie op specialistische hulpverlening zou hebben voor Overbetuwe, is 
informatie over dit traject niet meegenomen in de stukken die wij bij de conceptbegroting 2022 
VGGM hebben gevoegd. Wel is op 1 juli jl., naar aanleiding van vragen van mevrouw de Boer op 
12 mei jl. over het proces, aanvullende informatie aan de gemeenteraad verstrekt.

2. Hoe bent u naar de toekomst toe voornemens om invulling te geven aan wat de
minister van JenV eerder aan de Kamer schreef over actieve informatieverstrekking
aan de gemeenteraden en de informatiepositie van de gemeenteraad?

Zoals gebruikelijk houden wij continue aandacht voor de informatiepositie van uw raad en zullen 
wij u actief van informatie blijven voorzien.

3. In de voorliggende stukken is ons niet direct duidelijk of en hoe rekening is gehouden
met de ontwikkelingen in ons gebied sinds 2016 (o.a. Park 15) en tot 2025 (doortrekking
van de A15 en – indien dit onverhoopt juridisch niet kan worden gestopt -
een railterminal bij Reeth). Kunt u nader toelichten of en hoe hiermee rekening is
gehouden?
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Bij navraag aan de VGGM, wordt aangegeven dat hiermee rekening is gehouden.

4. Wat betekent het feit dat gesproken wordt over de mogelijkheid om bij langdurige
uitval te werken met een gegarandeerde beschikbaarheid van 30 minuten? Betekent
dit dat feitelijk wordt uitgesproken dat bij langdurige uitval een normtijd van 30
minuten mag worden gehanteerd? Hoe vaak was er in het recente verleden sprake
van langdurige uitval en is dat mogelijk reden om niet voor 3 HV-steunpunten te
kiezen maar voor 4?

In de nieuwe visie specialistische hulpverlening is als ambitie opgenomen dat in de hele regio 
Gelderland-Midden binnen 30 minuten een hulpverleningsvoertuig (HV) ter plaatse is. Die ambitie 
kan gerealiseerd worden door 2 HV’s op strategisch gekozen locaties, te stationeren. Bij 
langdurige uitval van één van de twee HV’s kan die ambitie niet waargemaakt worden. Door een 
3e HV, waarmee geschoven kan worden naar de gekozen strategische locaties, kan ook in die 
gevallen de 30-minutennorm gegarandeerd worden. VGGM geeft aan dat wanneer er 3 HV’s 
beschikbaar zijn, volgens de nieuwe visie regionaal in meer dan 80% van de gevallen een 
opkomsttijd van 20 minuten gerealiseerd kan worden. In het recente verleden is er geen enkele 
keer sprake geweest van langdurige uitval van een HV.

5. Is er – alles overwegend – toch niet veel te zeggen om uit te gaan van 4 HVsteunpunten,
dus naast Arnhem, Barneveld en Ede een steunpunt in Heteren of Duiven?

Wij kunnen ons als gemeente Overbetuwe niet vinden in de nieuwe norm opkomsttijden, van 15 
naar 20 minuten, en het daaraan gekoppelde terugbrengen van het aantal HV’s van 7 naar 3. 
Volgens ons betekent dit dat de veiligheid en/of gezondheid van (verkeers)slachtoffers in onze 
Veiligheidsregio in het gedrang komt. Wanneer dat opgelost wordt door uit te gaan van 4 in plaats 
van 3 hulpverleningsvoertuigen, kunnen we ons daar zeker in vinden.
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